

FOR IMMEDIATE RELEASE

October 17, 2018

Food New York is launching *Food Radio*, a radio program dedicated to design, environments and communities.

The inaugural season, titled OFFICE HOURS, is a three-week program beginning October 26th, streaming live from a storefront in Chinatown, NY.

Each day, a selection of artists, designers, chefs, musicians and architects will be invited as guest hosts to introduce kids in and around Chinatown to creative people that have found their own ways of making a living by doing the things that they love.

Guests come from a diverse set of backgrounds and disciplines, including Angela Dimayuga, badass chef and James Beard Rising Star, A-Trak, world-renowned DJ, Kevin Ma, founder of cultural behemoth Hypebeast, Heron Preston, multi-faceted clothing designer, Jing Liu, award-winning architect, and the New York Public Library, among 30 others.

Artists will be present for live-streamed interviews as well as performances, open-offices and workshops. For example, on the opening night, October 26th, Angela Dimayuga will offer a selection of her favorite local dishes for the public to come try.

In New York City, one in four Asian Americans live below the poverty line, the largest of any minority group. Unsurprisingly, many kids that grow up in this environment self-limit what they see themselves being able to do. Therefore, not unlike office hours in school, kids (from middle to high school) will be invited to visit the space, talk to the artists - especially those that may look like them - and see how they figured out how to carve out their own paths in life.

Radio is a simple medium that can be intimate yet far-reaching. Office Hours is streaming live-only from Monday to Friday, 10am-6pm between October 26th and November 16th. Each guest host will participate in a live in-person interview, and some will also run their office, hold meetings, stage workshops, perform and simply hang out in the space. Microphones will be installed throughout the storefront, picking up everything from scheduled programming to blank space. Anyone is welcome to stop by and participate.

October 26 – November 16

Monday – Friday

10am – 6pm

Contact: officehours@food-newyork.com

Telephone: 646-476-5075

Instagram: [@food_officehours](https://www.instagram.com/food_officehours)

Website/live-stream (from 10/26): radio.food-newyork.com

###

即時發布

2018年10月17日

Food New York 將於10月26日在紐約唐人街舉辦 OFFICE HOURS 辦公時間 無線電, 這是一個為期三週的店面廣播節目。

每天節目都會邀請一些藝術家, 設計師, 廚師, 音樂家和建築師的創意人士作為嘉賓主持向唐人街及其周圍的青年們介紹那些通過做自己愛好的事情找到謀生方式。

客人來自各種背景和領域, 包括 Angela Dimayuga , badass 廚師 (James Beard Rising Star) 和 A-Trak, 世界知名 DJ; Kevin Ma, 文化巨頭, Hypebeast 的創始人; Heron Preston, 多面服裝設計師; 獲獎建築師 Jing Liu 劉靜 及另外卅人。

藝術家將出席現場直播, 訪談以及表演, 開放辦公室和研討會。例如: 在10月26日的開幕之夜, Angela Dimayuga 將為公眾提供一些她最喜歡的當地菜餚。

在紐約市, 四分之一的亞裔美國人生活在貧困線以下, 這是所有少數民族中最大的。許多在這種環境中成長的孩子都可能自我限制他們認為自己能做到的事情。因此, 與學校的辦公時間差不多, 孩子們 (從中學到高中) 將被邀請參觀這個空間, 與藝術家交談 - 特別是那些看起來像他們的藝術家 - 看看他們是如何開闢自己的發展道路。

OFFICE HOURS 辦公時間無線電是一種簡單的媒介, 可以是親密而廣入的。辦公時間是從10月26日到11月16日週一至週五上午10 點至下午6 點直播。每位嘉賓主持人都將參加現場面對面的坐談, 有些還將在現場經營他們的辦公室, 召開會議, 舉辦研討會, 表演; 並在這個空間中與參加者交流。為方便交流整個店面將會安裝麥克風。歡迎任何人前來參加。

OFFICE HOURS 辦公時間電台
34 East Broadway, New York, NY 10002
2018年10月26日至11月16日
週一至週五上午10點至下午6點
電子郵件: officehours@food-newyork.com
電話: 646-783-0744
Instagram: @food__officehours
網站/直播 (10月26日): oh.food-newyork.com

辦 公

10/26 - 11/16 2018
34 EAST BROADWAY
CHINATOWN NEW YORK

時 間

ANGELA DIMAYUGA
KEVIN MA
YUH-LINE NIOU
DAO YI CHOW
MAZDACK RASSI
JING LIU
KAREN WONG
PLAYLAB
CHEN AND KAI
HASSAN RAHIM
JEAN BROWNHILL
TEI CARPENTER
PAUL CHANG
HIGHCOURT
AIMEE CHANG
LINYEE YUAN
MONTEZ PRESS
TIM SIMONDS
SARAH LAW

ATRAK
HERON PRESTON
NYPL
GERARDO GONZALEZ
JOSHUA DAVID
MN
LEONG LEONG
ALAIN SYLVAIN
OANA STANESCU
JJJJOUND
TOSHIKO MORI
RACHAEL YAEGER
JOEL EVEY
PETER ASH LEE
SUE CHAN
CHRISTIAN PINEDA
HANNAH CHENG
NANCY WHANG
FOOD NEW YORK

OFFICE

Food
New York
© 2018

HOURS

F

O

O

D

About *Food New York*

Food New York is a New York based studio that designs environments with the simple purpose of making cities better places to live. The office is composed of architects and designers currently working on an array of civic, cultural, commercial and residential projects around the world. Regardless of type or scale, we believe that buildings, like the people that live and work within them, can actively contribute to making the environments all around us more productive, inclusive and awesome.

The studio was founded in 2018 by Dong-Ping Wong following ten years of running Family New York with founding-partner Oana Stanescu.

Food's clients and collaborators include The Office of PlayLab, Friends of + POOL, Virgil Abloh and Off-White, Kanye West and Kim Kardashian, Arup, 2x4, HQ, Persak and Wurmfeld, Axel Vervoordt, MoMA, the New Museum, the Storefront for Art and Architecture, Nike, Adidas, Yeezy, Fool's Gold, Need Supply and Hypebeast.

The studio is directed by Dong-Ping Wong, with Cass Nakashima, Jesse Taylor, Bella Janssens, Jessica Kwok, Ryan Fierro and Carrie Smith.

Food New York

2 East Broadway #901

New York NY 10038

+1 646 783 0744

office@food-newyork.com

instagram food__newyork

food-newyork.com